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 1202-2  מן המניין   לא   ישיבת מועצה    
 בספרייה. 19:08א בשעה פ"תש ד' שבט 17.1.21 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ומ"מ ראש המועצהס.  –אבי נדיב 
 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 
 חברת מועצה  –דורית נחמני 
 חבר מועצה  –שחר גמליאל 

 חבר מועצה  –ליאור בז 
 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 :  חסר 

 )בידוד קורונה( ראש המועצה –דוד אזולאי 

 על סדר היום: 

 צו קנסות.

 : דיון 

 .  ZOOM-דרך מערכת ה:  עו"ד שמטפלת בצו   סיוון 

כך ששום  הכנסנו את החוק החדש שיטיב עם המועצה, בנוסף הכנסתי לתוך הצו קנסות שעשינו,
 מאוד. שהק הדבר לא ישתנה מהפעם הקודמת וזה אחרי עבודה מדרג

לפניכם צו הקנסות ויתכן מאוד שמשרד הפנים/המשפטים אולי יורידו מדרג על תחום שהתבקש 
 יטיב עם המועצה. ברכל סכום שיאושר בסופו של ד בו יותר כסף.

 : האם הקנסות צמודים למדד מסויים? האם זה יהיה אותם מספרים לאורך השנים?חגי

 הקנסות נקבעים ע"פ מדרג של משרד המשפטים. סיוון:

האם זה בידיים שלו להחליט אם לתת  : בכל הסעיפים פה מדובר שצריך אישור ראש רשות.ליאור
 קנס או לא? זה לא נשמע לי הגיוני

 הוא הסמכות הבכירה ברשות ולכן זה כך ולא בכל המקרים אלא במקרים בודדים. סיוון:

 דוגמא למתן היתר מראש המועצה.אני רוצה : ליאור

שילם למועצה לא   קנס ומי שלאבמצב הקודם היה חוק עזר לכל עבירה ולכל  אני מזכיר,       יועמ"ש:
צריך   שמאפשר גביה בלא הליך משפטי  היה לו כלי אחר מלבד כתב אישום. בשביל להגיע למצב  

 להעביר צו קנסות. צו הקנסות הזה יוצר אחידות ומאפשר מתן דוחות וגבייתם.
 החלטה: 

 לאשר את צו הקנסות כפי שהוצג ע"י עו"ד סיוון. 

 ואיריס.: אבי, דורית, חגי, שחר בעד
 ליאור.  נגד:

 מאושר צו הקנסות  

 19:22הישיבה הסתיימה בשעה: 
 רשמה: יערה אסור

          

    ______________         _______________           

 אבי נדיב              קובי נגר 

 ראש המועצה מ"מ         מנכ"ל המועצה     

 

 נוכחים: 

 מנכ"ל  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר  –ליאור עמר 

 ושות' משרד אופיר בוכניק  -וזאגרינהעו"ד סיון 


